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Protokół nr 23/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 25 stycznia 2017 r. 

 

Na ogólną liczbę 13 członków w posiedzeniu uczestniczyło 10, zgodnie z listą 

obecności. 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Anna Godlewska 

2. Marianna Jóskowiak 

3. Stanisław Oszkinis 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani Elżbieta 

Rabczyńska  - Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany 

porządek posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i  przyjęła następujący porządek. 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przyjęcie projektu Planu Kontroli Komisji na 2017 rok oraz propozycji do planu 

pracy Rady na 2017 rok. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2016 rok. 

4. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 
 

      Przewodnicząca poprosiła o uwagi do Protokołu Nr 22/16. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do Protokołu i przyjęli go.  
 

Ad. 2 
 

Przewodnicząca wprowadzając do tematu poprosiła o uwagi do 

proponowanego planu kontroli na rok 2017. 

Uwag nie zgłoszono i  Komisja 10  głosami za, przy braku przeciwnych i  

wstrzymujących przyjęła następujący projekt planu kontroli na 2017 rok:   

I kwartał 
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy komisji oraz propozycji do planu pracy rady 

na 2017. 
2. Ocena realizacji uchwał za IV kwartał 2016 roku i  cały rok 2016. 

3. Analiza realizacji inwestycji opłacanych ze środków finansowych własnych miasta 

oraz przy udziale realizacji projektów współfinansowanych okres czterech 

kwartałów 2015 i 2016 rok. 

II kwartał  

1. Ocena realizacji uchwał za I kwartał 2017 rok.  
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2. Analiza sprawozdania z wykonania  budżetu i sprawozdania finansowego za 2016 

rok. 

3. Wypracowanie wniosków w sprawie absolutorium. 

4. Ocena realizacji  zadań wynikających z Planu Kontroli za I  kwartał 2017 roku. 

5. Analiza  realizacji zadań realizowanych przez MPGKiM w zakresie wywozu 

nieczystości /przedsiębiorstw, budownictwo wielorodzinne i domy jednorodzinne za 

okres I kwartału 2017 r. 

III kwartał 
 

1. Ocena realizacji  zadań wynikających z Planu Kontroli za II  kwartał 2017 roku. 

2. Ocena realizacji uchwał  za II kwartał 2017 roku 

3. Analiza realizacji  inwestycji do dnia 31.08.2016 r.  

4. Analiza realizacji  inwestycji  w zakresie  Programu Budowy Ulic  i Programu 

Remontów Ulic i Chodników oraz parkingów  do dnia 30.06.2017 r.  oraz kalendarz 

planowanych inwestycji na II połowę 2017 rok i 2018 rok. 

IV kwartał 
1. Ocena realizacji zadań wynikających z Planu Kontroli za III  kwartał 2017 roku. 

2. Ocena realizacji uchwał za III kwartał 2017 roku. 

3. Analiza wydatków niewygasłych w 2017 roku.  

Do planu pracy Rady Miejskiej na 2017 rok zaproponowała następujące tematy: 

Kwartał  I  

 Ocena realizacji uchwał za IV kwartał 2016 roku. 

Kwartał II 

 Ocena realizacji uchwał za I kwartał 2017 roku. 

 Analiza sprawozdania z realizacji budżetu miasta za 2016 rok oraz 
podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.  

Kwartał III 

 Ocena realizacji uchwał za II kwartał  2017 roku. 
Kwartał IV 

 Ocena realizacji uchwał za III kwartał 2017 r. 
Ad. 3 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu poprosiła o uwagi do projektu 

sprawozdania z działalności Komisji za 2016 rok. 

 Członkowie Komisji uwag nie zgłosili i  treść sprawozdania przyjęli jednogłośnie 

10 głosami za.  

 

Ad. 4 

 W sprawach różnych  rany Witold Chludziński odniósł się do wkłady 

Przewodniczącej w pracę nad kontrolą  Programu „Stop Wykluczeniu Cyfrowemu”. 

Zauważył, że Przewodnicząca bardzo mocna zaangażowała się w pracę i stworzenie 

sprawozdania i z zażenowaniem wysłuchał, że to dzięki pewnym  osobom ten Projekt 

został zakończony i to im należy się podziękowanie. Jego zdaniem, to Przewodnicząca 

Elżbieta Rabczyńska włożyła w to najwięcej pracy i to jej należą się te podziękowania. 

 Przewodnicząca dziękując radnemu stwierdziła, że odbiera jego wystąpienie 
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jako komplement i cieszy się, że radny tak to odbiera, ale nie do końca jest to prawda, 

ponieważ Komisja Rewizyjna powołała Zespół Kontrolny do pracy nad tym zadaniem i 

Zespół pracował w komplecie  i nie mieli wpływu na to, iż Zespół  został zmniejszony 

osobowo, ponieważ radny Wiesław Grzymała został  Przewodniczącym Rady. 

Zauważyła, że nikt  z Zespołu się nie skarżył, a sprawozdanie  p[odpisane przez cały 

Zespół Rada przyjęła. Odnosząc się do założeń pracy Komisji Rewizyjnej zwróciła 

uwagę, że jeżeli zostanie radzie zlecona jakaś kontrola, to zostanie powołany Zespół 

w innym składzie, to nie musi być tak, że zawsze pracują te same osoby, bo skład 

Komisji Rewizyjnej jest liczny i każdy może się wykazać. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

         Przewodnicząca  Komisji 

 

              Elżbieta Rabczyńska 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


